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Spraw Społecznych i Samorządowych 

18 stycznia 2021 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Bardzo serdecznie witam Państwa i otwieram posiedzenie Komisji Porządku Publicznego, Zdrowia, 

Spraw Społecznych i Samorządowych. Serdecznie witam na naszym posiedzeniu Pana Prezydenta 

Macieja Gramatykę, wszystkich Państwa Naczelników, witam serdecznie koleżanki i kolegów 

Radnych. Pozwolę sobie zorientować się, czy jesteśmy w komplecie, czy jest Pani 

Wiceprzewodnicząca Ania Krystyniak, jest. 

Radna Anna Krzystyniak 

Tak, jestem dzień dobry. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Pani radna Lidia Gajdas. 

Radna Lidia Gajdas 

Tak, jestem. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Pan Radny Wojtek Czarnota. 

Radny Wojciech Czarnota 

Dzień dobry, jestem. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Pan Radny Grzegorz Gwóźdź. 

Radny Grzegorz Gwóźdź 

Dzień dobry, jestem. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Ja jestem i Pani Radna Ola Siembiga 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

Tak, jestem, dzień dobry. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dzień dobry, witam serdecznie Państwa witam, w takim razie i przechodzimy do porządku obrad, czy 

porządek obrad, czy macie państwo do niego jakieś pytanie, czy chcielibyście Państwo coś zmienić. 

Nie słyszę, w takim razie zapytam jeszcze o protokół z poprzedniego posiedzenia z dnia 7 grudnia, 

czy Państwo macie jakieś uwagi? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do punktu 4 porządku 

naszego naszej komisji, to jest informacja na temat warunków przyznania koncesji dla podmiotów 
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sprzedających alkohol w Tychach oraz możliwości ich odebrania. Materiał przygotowała Pani 

naczelnik Dorota Picho, Naczelnik Wydziału Działalności Gospodarczej Urzędu Miasta Tychy i bardzo 

proszę, materiały Państwo otrzymaliście wszyscy mamy je opracowane bardzo dokładnie  

pod względem zarówno naszych uchwał, ustawy, naszych uchwał lokalnych, samorządowych, dlatego 

bardzo proszę Panią naczelnik o takie skrótowe punktowe, że tak powiem przybliżenie tych tematów 

tego sprawozdania. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Szanowni państwo zacznę może od definicji napoju alkoholowego, napojem alkoholowym  

w rozumieniu artykułu 46 ustawy z 26 października 82 roku, czyli tej głównej ustawy, na podstawie 

której wydajemy zezwolenia w mieście o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, 

jest to taki produkt, który zawiera powyżej 0,5 % alkoholu, są takie dwa główne rodzaje zezwoleń, 

jeżeli chodzi o sprzedaż detaliczną, są to zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych,  

które są przeznaczone do spożycia poza miejscem sprzedaży, kiedy mówimy o tych zezwoleniach 

poza miejscem sprzedaży, myślimy przede wszystkim o placówkach handlu detalicznego,  

czyli to są zwłaszcza sklepy czy stacje benzynowe oraz zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczone do spożycia w miejscu sprzedaży, czyli przede wszystkim chodzi tutaj  

o gastronomię. Żeby można było otrzymać takie zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych  

no przedsiębiorca powinien się zwrócić do nas z wnioskiem właściwym, ten wniosek należy złożyć 

właśnie w urzędzie miasta lub gminy właściwym dla lokalizacji punktu sprzedaży, te zezwolenia  

na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza miejscem 

sprzedaży dzielą się na 3 takie kategorie zezwoleń z zależności od mocy alkoholu, my tak je potocznie 

tutaj nazywamy a, b, c. Pierwsza kategoria do 4,5% zawartości alkoholu oraz piwo, druga kategoria  

b obejmuje powyżej 4,5% zawartości do 18%  z wyjątkiem piwa i ta ostatnia kategoria c czyli to jest 

powyżej 18% zawartości alkoholu. Tak jak wspomniałam, przedsiębiorca występuje do nas  

z wnioskiem, oprócz wniosku musi złożyć nam dokument, który potwierdza tytuł prawny 

wnioskodawcy do lokalu, który będzie stanowił ten punkt sprzedaży napojów alkoholowych  

i w przypadku takim jeżeli ten punkt miałby być usytuowany w budynku mieszkalnym wielorodzinnym 

niezbędna jest pisemna zgoda właściciela użytkownika, zarządcy lub administratora budynku,  

taka zgoda jest zawsze kategorycznie wymagana wynika to z przepisów ustawy. No i trzecim 

dokumentem jest decyzja o zatwierdzeniu zakładu która powinna być wydana przez sanepid właśnie 

tutaj u nas w mieście. Jak wygląda dalej procedura, my oczywiście badamy tutaj ten wniosek,  

jeżeli chodzi o lokalizację dostępne limity w mieście, no i następnie wniosek ten kierowany  

jest na komisję alkoholową. Jeżeli chodzi tutaj tak o te przepisy bo powiedziałam że główną ustawą 

jest ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, mamy w mieście dwie takie 

sztandarowe, właściwie trzy w tej chwili, bo jedna z nich została zmieniona kolejną uchwałą uchwały 

(…) Pierwsza uchwała ta z dnia 21 czerwca  2018 roku w sprawie ustalenia dla miasta Tychy 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży oraz ograniczenia nocnej sprzedaży napojów 

alkoholowych ona została zmieniona uchwałą z 30 sierpnia 2018 roku i druga uchwała to jest uchwała 

nr L/825/18 to jest uchwała z 30 sierpnia w sprawie zasad usytuowania właśnie miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych. No i teraz tak tutaj ta uchwała jest o tyle ważna, bo w niej mamy 

przede wszystkim zawarte regulacje dotyczące miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

w mieście, która właśnie ta uchwała mówi, że te miejsca nie mogą być usytuowane przede wszystkim 

na terenie jednostek organizacyjnych pomocy społecznej, placów zabaw dla dzieci, kościołów, 

cmentarzy i podmiotów wykonujących działalność leczniczą, jak również precyzuje tutaj odległości,  

że miejsca sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, 

czyli to odnosi się do przede wszystkim sklepów, które sprzedają alkohol na terenie miasta Tychy,  

nie mogą być usytuowane w odległości mniejszej niż 50 metrów od obiektów chronionych, którymi 

właśnie są szkoły podstawowe, gimnazja, szkoły ponadgimnazjalne, może i młodzieżowe ośrodki 

wychowawcze, placówki oświatowo wychowawcze, przedszkola publiczne, podmioty lecznicze 

wykonujące działalność leczniczą w zakresie lecznictwa odwykowego. No i drugą tą ważną tutaj 
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uchwałą jest uchwała, która reguluje zakresy limitów, które możemy przyznawać tutaj w tych 

poszczególnych kategoriach, o których mówiłam a, b, c, czyli jeżeli mówimy o sklepach mamy takie 

limity 250, 220, i 220, natomiast jeżeli chodzi o gastronomię limity mamy ustalone na poziomie 200, 

200 i 200. Takie, taki wniosek kierowany jest zawsze na obrady miejskiej komisji rozwiązywania 

problemów tutaj alkoholowych w naszym mieście, która pod kątem tych dwóch uchwał reguluje,  

czy też opiniuje zasadę czy takie zezwolenie może być wydane w mieście czy nie. No oczywiście  

ta opinia ma formę postanowienia, od której istnieje jakaś tam możliwość wniesienia zażalenia  

w terminie 7 dni od jej wydania, oczywiście, jeżeli przedsiębiorca spełnia wszystkie warunki, wydajemy 

zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych bądź na podawanie tych napojów alkoholowych  

w naszym mieście. Takie zezwolenia mogą być zgodnie z obowiązującą ustawą wydane minimum  

na 2 lata, w przypadku placówek handlu detalicznego u nas są wydawane na 3 lata, natomiast  

jeżeli chodzi o punkty gastronomiczne czy restauracje minimum na 4 lata, w Tychach wydajemy 

właśnie też zgodnie tutaj z przepisami na 4 lata. Jak wygląda wysokość opłat, jakie przedsiębiorca 

musi nam wnieść za takie zezwolenia, no oczywiście jest to opłata podstawowa, jeżeli przedsiębiorca 

rozpoczyna w danym roku sprzedaż alkoholu no to tutaj za kategorię A i kategorie B płać nam 525 

złotych, natomiast jeżeli chodzi o kategorie C 2100 złotych, w kolejnym roku przedsiębiorca składa 

nam do 31 stycznia oświadczenie o wartości sprzedaży alkoholu i jeżeli w przypadku właśnie  

tej kategorii A bądź B uzyska ta sprzedaż jego wartość większą niż 37 500 złotych naliczamy opłatę 

od właśnie tej wartości sprzedaży, jaką osiągnął i to stanowi 1,4% wartości sprzedaży w roku 

poprzednim, natomiast w przypadku kategorii C jeżeli uzyskał wartość sprzedaży wyższą niż 77 000 

złotych to liczymy to jako 2,7% wartości sprzedaży w roku poprzednim. Taki kalkulator opłat zawarty 

jest na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta, przedsiębiorca oczywiście sam to może 

obliczyć, no i tak jak wspomniałam jest obowiązek złożenia takiego oświadczenia do 31 stycznia  

i również wniesienia takiej opłaty do 31 stycznia, oprócz zezwoleń tych przeznaczonych do spożycia  

w miejscu sprzedaży i poza miejscem, wydawane są również zezwolenia jednorazowe. Takie 

zezwolenia wydawane są na okres dwóch dni. Wydajemy również zezwolenia kateringowe, zgodnie  

z artykułem 18 ustęp 4 ustawy przedsiębiorcom, których działalność polega na dostarczaniu żywności 

na imprezy zamknięte w czasie i miejscu wyznaczonym przez klienta, takie zezwolenie może być 

wydane na okres dwóch lat. No i wydajemy też zezwolenia na wyprzedaż napojów alkoholowych,  

takie zezwolenia są wydawane w przypadku likwidacji punktu sprzedaży, upływie terminu ważności 

zezwolenia, zmiany rodzaju działalności punktu sprzedaży, składu osobowego wspólników spółki 

cywilnej, czy też niedopełnienia w terminach obowiązku złożenia właśnie tego oświadczenia  

o wartości sprzedaży alkoholu. Tylko tutaj, w tym przypadku, gdy przedsiębiorca nie złoży nam  

w terminie oświadczenia, też nie dokona tutaj tego obowiązku wniesienia opłaty, no tutaj grożą 

znacznie jeszcze tutaj bardziej szersze sankcje, przedsiębiorca jeszcze ma taki termin 30 dniowy  

z tym, że tutaj doliczamy dodatkowo 30%, natomiast jeżeli tego nie zrobi, to tutaj zezwolenie wygasa  

i przedsiębiorca może ubiegać się o zezwolenie dopiero po 6 miesiącach. Jeżeli o chodzi o cofnięcie 

zezwoleń, no tutaj ustawa bardzo szczegółowo reguluje zasady cofnięcia zezwoleń w artykule 18 

ustęp 10  ustawy są wszystkie przesłanki szczegółowo podane, zezwolenie na sprzedaż napojów 

alkoholowych cofa się w przypadku właśnie sprzedaży alkoholu osobom nieletnim, nietrzeźwym,  

na kredyt pod zastaw. Jeśli przedsiębiorca nie przestrzega określonych w ustawie warunków 

sprzedaży napojów alkoholowych, takie zezwolenie również cofamy. Jeżeli powtarza się co najmniej 

dwukrotnie w okresie sześciu miesięcy w miejscu sprzedaży lub w najbliższej okolicy zakłócanie 

porządku publicznego, to jest również przesłanka do cofnięcia zezwolenia. Zezwolenie jest cofane  

w przypadku wprowadzenia do sprzedaży napojów alkoholowych, które pochodzą z nielegalnych 

źródeł, również przedstawiania fałszywych danych w oświadczeniu o wartości sprzedaży,  

no i popełnienia przestępstwa w celu osiągnięcia korzyści majątkowej przez osobę odpowiedzialną  

za działalność przedsiębiorcy, który posiada zezwolenia i orzeczenie wobec przedsiębiorcy będącego 

osobą fizyczną albo wobec osoby odpowiedzialnej za działalność przedsiębiorcy posiadającego 

zezwolenie, zakazu prowadzenia działalności gospodarczej objętej zezwoleniem. Myślę, że to tak 

pokrótce mniej więcej opowiedziałam tutaj te zasady, natomiast przy okazji chciałbym też państwu 

powiedzieć, że jesteśmy po kontroli, która została przeprowadzona przez Najwyższą Izbę Kontroli, 

wspominałam tutaj o ustawie, która nas obowiązuje i uchwała Rady Miasta, no i tutaj mamy takie 
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właśnie chciałam powiedzieć zalecenie pokontrolne, jeżeli chodzi o uchwałę, ponieważ mamy 

wskazane 50 metrów czyli tą odległość od obiektów chronionych, ale tylko w naszej uchwale Rady 

Miasta tylko w przypadku tych sklepów, czyli punktów sprzedaży, natomiast nie ustaliliśmy tą uchwałą 

odległości również w odniesieniu do obiektów gastronomicznych, w związku z czym mamy takie 

właśnie zalecenie Najwyższej Izby Kontroli, ponieważ zgodnie z właśnie z artykułem 12 ustęp 13 

ustawy rada gminy ma prawny obowiązek ustalić zasady usytuowania, sprzedaż i podawania napojów 

alkoholowych zarówno właśnie dla punktów sprzedaży, jak i podawania tych napojów alkoholowych. 

No jest takie zalecenie, żeby zmienić tą uchwałę. Przyznam, że robiłam takie wstępne rozeznanie, 

jeżeli chodzi o nasze miasto, sprawdziliśmy, jak to się, jak to wygląda w odniesieniu do stu 

czterdziestu paru punktów, które takie zezwolenia od nas podawania napojów alkoholowych 

posiadają, no i z naszych ustaleń wynika, że gdybyśmy wprowadzili te 50 metrów w odniesieniu 

właśnie do obiektów gastronomicznych, no to te miejsca, które mamy wyznaczone mogłyby wszystkie 

funkcjonować nadal także można powiedzieć, że nie ograniczyliśmy, nie ograniczyli byśmy tutaj 

swobody prowadzenia działalności gospodarczej przez przedsiębiorców. Przyznam, że chciałam 

Państwu właśnie powiedzieć, że wstępnie przygotowuje taki właśnie projekt uchwały w związku 

właśnie z tym zaleceniem pokontrolnym Najwyższej Izby Kontroli. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję Pani naczelnik, ja poproszę jeszcze Panią naczelnik Bińkowską o uzupełnienie tego  

ze strony wydziału zdrowia. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

Szanowni Państwo, Wydział Spraw Społecznych i Zdrowia to tak, jak tutaj powiedziała już koleżanka 

opiekuje się jakby komisją alkoholową i komisja alkoholowa wydaje opinię i taka opinia pozytywna, 

negatywna jest przesyłana później do Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej  

i na tej podstawie jest wydawana decyzja, tylko tyle. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo, otwieram dyskusję i chciałabym jeszcze później usłyszeć głos Pani Sekretarz  

w tej sprawie, ale może najpierw otwieram dyskusję w tym temacie. 

Radna Lidia Gajdas 

Mogę Pani Przewodnicząca?  

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Tak, proszę. 

Radna Lidia Gajdas 

Pani naczelnik, ja mam takie pytanie w związku z tym w materiałach mamy w tym punkcie cofnięcie 

zezwoleń, nie wiem czy ja coś źle dopisane czy ja źle rozumiem, no proszę o wyjaśnienie, w punkcie 

3, Pani o tym wspominała też, powtarzającego się co najmniej dwukrotnie  w okresie 6 miesięcy  

w miesiącu sprzedaży lub najbliższej okolicy zakłócania porządku publicznego w związku  

ze sprzedażą napojów alkoholowych przez dany punkt sprzedaży, gdy prowadzący ten punkt  

nie powiadamia organów powołanych do ochrony porządku. Co to znaczy nie powiadamia, ja to, może 

niech Pani najpierw wyjaśni, a potem ja ewentualnie powiem jak ja to zrozumiałam. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

To znaczy, mamy to rozumieć w ten sposób, że jeżeli w okresie ostatnich 6 miesięcy dwukrotnie 

dochodziło do zakłócania porządku publicznego, ale tak musi być, żebyśmy mogli cofnąć takie 
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zezwolenie to musi być potwierdzone przez organy porządkowe, czyli jeśli my mamy taką informację 

na przykład od osoby, która mieszka w pobliżu, że są tam takie sytuacje, zazwyczaj wysyłamy pismo 

do policji, do straży miejskiej, jeżeli to jest potwierdzone przez organy porządkowe, to w oparciu o ten 

przepis jest przesłanka, żeby cofnąć zezwolenie. 

Radna Lidia Gajdas 

No tak, no to tu jest chyba na odwrót napisane niech Pani poczyta, gdy prowadzący ten punkt  

nie powiadamia. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Bo obowiązkiem, obowiązkiem przedsiębiorcy obowiązkiem, jeżeli tam dochodzi do jakiś bur  

czy zakłócania jest powiadamianie. 

Radna Lidia Gajdas 

Powiadomienie, no oczywiście, no tak, no tak. Nie wiem, to jest jakieś dziwne  zapisanie tego.  

To tak samo jak tutaj też w tym punkcie jest w najbliższej okolicy. Co to znaczy najbliższa okolica? 

Pytam tak dopytuje, dlaczego, dlatego, że myśmy swego czasu mieli gdzieś na komisjach też i bardzo 

dużo mieszkańców skarżyło się bodajże na Mety, już teraz dokładnie nie pamiętam tych nazw,  

tych sklepów, tam było osiedle F, chyba nawet budowlanych, był hotelowiec, pamiętacie Państwo?  

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Tak, to była Meta. 

Radna Lidia Gajdas 

Następny problem, bo mieszkańcy często pytali o takie właśnie szczegóły, no my potem nie wiemy  

jak to, jak to dobrze odpowiedzieć, jak sprecyzować dlatego dopytuję. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Miałabym określić, co to jest najbliższa okolica?  

Radna Lidia Gajdas 

No właśnie, jak, jak to państwo będziecie potem rozwiązywać taki problem, jeżeli ktoś powie,  

no w najbliższej okolicy, ale co to jest 5 metrów, 10 od tego sklepu 15 jaka to. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Nie jestem w stanie tego sprecyzować, to właśnie jest o tyle wie Pani trudne Pani Radna, że bardzo 

często, kiedy cofaliśmy zezwolenia i nawet mieliśmy taką sytuację w odniesieniu do jednego 

przedsiębiorcy, co prawda, to jeszcze było za starego naczelnika wydziału, ale dokładnie przejrzałam 

te dokumenty, było tak, że mieliśmy taką skargę na jeden z pubów, który funkcjonuje w mieście  

i faktycznie tam było mieliśmy informację od policji, że dwukrotnie dochodziło w ciągu tych ostatnich 6 

miesięcy do takiej sytuacji, tak, natomiast ponieważ w sąsiedztwie tego sklepu był kolejny sklep,  

który prowadził sprzedaż tego pubu napojów alkoholowych, bardzo trudno nam było udowodnić,  

który z sklepów wywołuje taką sytuację i przyznam, że wtedy mieliśmy taką sytuację,  

że prowadziliśmy, Pan naczelnik prowadził tą sprawę niemal przez 4 lata, oczywiście SKO, WSA  

w końcu skończyło nam się to w ten sposób, że SKO orzekło (…) mimo wszystko tą zaskarżonej 

decyzji w całości i nie było podstaw do cofnięcia tego zezwolenia, więc przyznam, że kwestia cofnięcia 

tego zezwolenia nie jest sytuacją prostą i faktycznie jest to spora batalia. 

Radna Lidia Gajdas 
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No tak, no tak, no właśnie. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Taki jest zapis ustawy i ja ten zapis Pani Radna zacytowałam w takiej treści w jakiej to wynika  

z uchwał, ustawy, przepraszam powiedziałam uchwały, ustawy. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuje bardzo, proszę bardzo, kto z Państwa chciałby zabrać głos?  

Radny Wojciech Czarnota 

Poproszę o głos Wojciech Czarnota. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Bardzo proszę. 

Radny Wojciech Czarnota 

Chciałem zapytać, najpierw takie pytania porządkujące, wspomniała Pani o zezwoleniach czasowych 

na imprezy czy na catering, takich krótkich kilkudniowych nawet, proszę powiedzieć, to jest 

zezwolenie wydawane z limitu określonego, czyli jest dostępna wtedy, kiedy nie został wykorzystany 

limit ustalony w uchwale, to jest pierwsze pytanie porządkujące. Drugie pytanie dotyczące pytania 

pokontrolnego, czy uwagi pokontrolnej z NIK-u wspominała Pani o ewentualnym ustaleniu odległości, 

minimalny i maksymalny, czy my tutaj w jakiś widełkach odległościowych musimy operować, to jest 

drugie pytanie porządkowe, natomiast mam pytanie już co do samego, samej prezentacji tutaj 

poprzedniczka Pani Radna Gajdas pytała o cofnięcie zezwolenia, chciałem dopytać, czy w przypadku 

kiedy jest naruszony ten spokój, a przedsiębiorca zgłasza to za każdym razem rozumiem, że mimo,  

że punkt może być uciążliwy to zgłoszenie przez przedsiębiorcę takiego faktu chroni go przed 

ewentualną możliwością cofnięcia zezwolenia. I chciałem jeszcze zapytać, to jest  pytanie. I chciałem 

jeszcze zapytać, w przeciągu ostatniego roku, dwóch, ile było przypadków wszczęcia procedury 

cofnięcia zezwolenia na terenie Tychów. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Dobrze, nie wiem, czy wszystkie pytania zapamiętałam, ale najwyżej Pan Radny będzie  

mi przypominał, ale tak jeżeli chodzi o catering, tak, mówimy o cateringu, ja trudno mi powiedzieć no.  

Radny Wojciech Czarnota 

Imprezy, imprezy. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Tak, w tej chwili przyznam, że nikt się do nas nie zgłasza jeżeli chodzi o takie wydanie takich 

zezwoleń, bo mamy taką szczególną sytuację związaną z ograniczeniami w związku z czym nie ma 

możliwości prowadzenia organizacji, jakiś imprez, więc nie wydajemy takich zezwoleń tych,  

bo przedsiębiorcy nie zgłaszają się do nas z wnioskami. Ja musiałabym sprawdzić, ile my w ogóle 

mamy wydanych takich zezwoleń, przyznam, że nie wiem, ale myślę, że jest parę takich zezwoleń 

parę niewielka liczba, to nie jest (…) podania tych limitów, o których mówimy to jest odrębna kategoria 

zezwoleń w tych limitach, o których mówimy, są ujęte zezwolenia na sprzedaż w miejscu i poza 

miejscem sprzedaży, to nie dotyczy jednorazowych, cateringowych i na wyprzedaż. 

Radny Wojciech Czarnota 
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Rozumiem  

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Pytał Pan o odległość tą 50 metrów tak, no tutaj oczywiście. 

Radny Wojciech Czarnota 

Czy są widełki: maks., minimum. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

To znaczy ja przyznam, że musiałabym dokładnie przeczytać orzeczenia, pamiętam takie orzeczenie 

Najwyższego Sądu Administracyjnego, że jedno z miast czy gmina wydała, taki chyba ustaliła  

taką odległość na poziomie 20 metrów i przyznam, że wtedy NSA stwierdził, że no tutaj nie ma,  

nie można ustalić 20 metrów bo jest to zdecydowanie za mało. Są miasta, które tą odległość ustaliły 

na mniejszym poziomie, bodajże chyba 30 metrów, takie miasta w Polsce też są, natomiast  

na to kształtowanie polityki tutaj, jeżeli chodzi o odległość, no to przede wszystkim zależy od decyzji, 

jakie podejmiemy w mieście, no to musi wynikać z jakiejś takiej dogłębnej analizy, która wypłynęła  

z programu alkoholowego. Ponieważ tą odległość mamy tutaj ustaloną w przypadku sprzedaży 

detalicznej na poziomie 50 metrów, no to jest taka tylko moja propozycja, że można by było również 

ustalić ją na poziomie 50 metrów, żeby tutaj zachować jakąś taką zasadę równości, natomiast  

no to są decyzje, które wymagają szerszego omówienia. Pytał Pan Radny o cofnięcie zezwoleń,  

czy jeśli mamy, czy jeśli przedsiębiorca zgłasza to go chroni? Nie, przedsiębiorca ma obowiązek 

zgłaszania natomiast, no jeżeli tutaj dwukrotnie dochodzi do takich sytuacji, no to tutaj jest podstawa, 

żeby takie zezwolenie cofnąć, to nie jest jakaś ochrona, natomiast obowiązkiem przedsiębiorcy,  

jeżeli takie sytuacje się zdarzają, jest informowanie tutaj organów porządkowych w naszym mieście.  

I mówimy teraz o cofnięciu zezwoleń, ja przyznam, że przejrzałam dokładnie te materiały z kilku 

ostatnich lat, no wcześniej mnie w tym wydziale tu nie było, więc trudno mi się odnieść  

i tak jak powiedziałam no to jest zazwyczaj taka duża batalia, jeżeli chodzi o cofnięcie zezwolenia,  

my, ówczesny naczelnik kilkakrotnie wydawał takie decyzje właśnie o cofnięciu zezwolenia, 

najczęściej jednak SKO orzekało, uchyli zaskarżoną decyzję w całości, bo były różne przesłanki, 

trudno mi w tej chwili je analizować, która no, jakby SKO organ drugiej instancji nie widział 

wystarczających podstaw, żeby takie zezwolenie cofnąć, oczywiście to wynikało z tutaj z różnych 

rzeczy nie tylko zakłócanie porządku publicznego, tutaj podstawą było też naruszenie przepisów 

zasad reklamy w mieście, jeżeli chodzi o alkohole. Musimy też Panie Radny pamiętać, że cofnięcie 

zezwolenia nie oznacza likwidacji punktu sprzedaży, bo to, że zezwolenie zostanie cofnięte,  

bardzo często zdarza się tak, że na miejsce tego przedsiębiorcy wchodzi ktoś inny, ktoś z rodziny,  

czy jakiś inny przedsiębiorca, który w tym miejscu może prowadzić punkt. Niestety taką mamy ustawę 

i no tutaj nie możemy nic więcej zrobić, nawet analizując jedno  z właśnie tutaj z takich postępowań 

związanych z cofnięciem zezwolenia, przyznam, że kiedy sprawa, przejrzałam dokładnie taką jedną  

z teczek, kiedy sprawa trafiła do WSA w Gliwicach, u nas nastąpiła zmiana przedsiębiorcy, czyli lokal, 

który był prowadzony przez, no dam teraz przykładowo tak, przez matkę przejęła córka i wtedy w tym 

miejscu pojawiał się zupełnie inny przedsiębiorca, który ten lokal może dalej prowadzić,  

więc to jest taka naprawdę bardzo trudna i żmudna badania jeśli chodzi o cofnięcie zezwoleń, 

zdarzało się też tak, że prowadziliśmy postępowanie administracyjne i w trakcie trwania 

przedsiębiorca na przykład oddawał zezwolenie tak, nie cofaliśmy tego zezwolenia, bo przedsiębiorca 

je oddawał. Nawet pamiętam taką sytuację, w której ja już uczestniczyłam, podczas ostatniej kontroli 

kiedy badaliśmy oświadczenie o wartości sprzedaży alkoholu, znaczy ostatniej, minionej kontroli  

w 2019 roku, jeden z przedsiębiorców kiedy kontrolowaliśmy to oświadczenie również oddał  

nam zezwolenie powiedział, że już dalej nie będzie punktu w mieście prowadził. 

Radny Wojciech Czarnota 
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Dobrze, nie wiem czy mnie słychać, ja pytałem, ile zostało wszczętych postępowań w ciągu ostatniego 

roku w sprawie cofnięcia, bo rozumiem, że końcówka może być różna, natomiast są jakieś podstawy  

i zaczynamy procedurę. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Chyba dwa, o ile się nie mylę, chyba dwa, musiałbym dokładnie sprawdzić, bo nie przygotowałam się 

aż tak dokładnie, ale chyba dwa takie postępowania były wszczęte. 

Radny Wojciech Czarnota 

Tylko dwa. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Tak. 

Radny Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca, jeśli mogę jeszcze zadać pytanie? 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Proszę, proszę. 

Radny Wojciech Czarnota 

To chciałem zapytać, bo analizuję wykaz wykorzystanych limitów w roku 2020, oczywiście mamy limity 

ustalone przez uchwałę i mamy w każdym miesiącu ilość wykorzystanych zezwoleń w dostępnym 

limicie, zauważam, że na dzień dzisiejszy, to znaczy na grudzień, tak jak mamy zestawienie,  

żaden limit nie jest wykorzystany w 100%, ale zauważam to trochę ze zgrozą, że patrząc porównując 

styczeń z grudniem mamy coraz więcej punktów sprzedających alkohol, to znaczy, że mimo tego,  

że tak mi się wydaje, polityka, czy program przeciwdziałania alkoholizmowi, opracowania, które były 

dostępne mówiące o tym, że spożycie alkoholu, na spożycie alkoholu między innymi wpływa 

dostępność fizyczna i ekonomiczna, fizyczna w tym przypadku to widzę, że no ta krzywa jest raczej 

rosnąca pod względem dostępności. Mamy coraz więcej punktów i ja będę wnioskował za moment, 

nie wiem czy to jest ten moment, będę wnioskował o to, żeby zamrozić, żeby przygotować uchwałę, 

która  po prostu, jakby uwzględnia to, co dzisiaj mamy na grudzień plus powiedzmy kilka 2, 3, 5 

zezwoleń dodatkowych to na etapie tych, które są procesowane, ale tak żeby, w niektórych 

przypadkach znacząco zmniejszyć ilość dostępnych  zezwoleń. To znaczy, żeby trochę załamać, 

skrócić  ten wzrost krzywej dotyczących dostępności  punktów, których można, nie wiem czy jasno 

powiedziałem. Z tej analizy wynika, że jest coraz łatwiej, bo coraz więcej punktów sprzedaje.  

A ja wnioskuje o to, żeby   zmniejszyć ilość punktów, żeby przygotować, żeby zawnioskować  

o przygotowanie takiej uchwały, która koryguje, zmniejsza ilość dostępnych na terenie miasta punktów 

sprzedaży w tych kategoriach do poziomu wykorzystania na grudzień 2020 plus kilka dosłownie,  

kilka nie wiem, powiedzmy 5 dodatkowych punktów. To jest moja konkluzja, chyba, że mylę się  

w analizie, to proszę jeszcze o komentarz. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Czy ja mogę tylko powiedzieć tyle, bo Pan Radny mówi tutaj o punktach. My mamy tutaj poszczególne 

kategorie zezwoleń, bo to niekoniecznie obrazuje jak wylicza. 

Radny Wojciech Czarnota 

Rozumiem, ja rozumiem. 
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Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Z naszych danych i z danych, które są zawarte w miejskim programie. Jakby wynika jasno, że liczba 

punktów cały czas się zmniejsza. Ja tutaj zrobiłam zestawienie, jeżeli chodzi o ubiegły rok,  

ona również się zmniejszyła, bo mamy w tej chwili 338 punktów. Natomiast no jeżeli chodzi o limity 

zezwoleń, to na pewno tutaj Pan Radny ma rację. 

Radny Wojciech Czarnota 

Dokładnie, wydaje mi się, że konkluzja mówiąca o tym, że dostępność do różnych rodzajów alkoholi 

jest większa, bo zwiększa się dostępność, czy to punkt zwiększa tylko nazwijmy to kolokwialnie piwo 

teraz ma wino i alkohol twardy. Po prostu ta dostępność jest większa. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Tak, ale punktów mamy mniej, zdecydowanie mniej, bo te dane są dokładnie podane w programie 

miejskim. Ja w tej chwili nie jestem w stanie do nich dotrzeć. Zaraz tutaj wezmę, może zerknę. 

Natomiast tak jak mówię, w tej chwili mamy 338 punktów, więc te statystyki pokazują taką tendencję 

naprawdę bardzo optymistyczną, jeżeli chodzi o liczbę punktów sprzedaży, bo mam przed sobą  

tą krzywą, która wyraźnie widać, że no ma taką tendencję spadkową. 2015 rok to było 421 punktów, 

2016 - 406, 2017 - 393, 2018 - 390, 2019 - 364 i mam teraz dane za 2020 rok, które nie są podane  

w programie, to jest 338 punktów. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Tak, ale z tego by wynikało, jeśli mogę wejść w słowo, że być może punktów jest mniej, ale wydaje  

mi się, że po prostu te punkty zwiększyły swoje wnioski, że tak powiem o zezwolenie na większą ilość 

na więcej rodzajów, że tak powiem alkoholu, co oczywiście. Ja tak jeszcze chciałam odnosząc się  

do tego, co Pan Radny powiedział, to myślę, że patrząca na te wykorzystamy zezwolenia  

i nie wykorzystane limity nasze, faktycznie musimy usiąść i zastanowić się też nad tym, ile naprawdę 

powinno być. Ale to też powinno wyniknąć i tutaj kieruję prośbę do Pani Naczelnik Wydziału Zdrowia, 

może trzeba zawrzeć to w jakiejś analizie w programie profilaktyki alkoholowej, może trzeba będzie 

podjąć jakieś kroki, żeby naprawdę zorientować się jak naprawdę, jakie jest prawdziwe 

zapotrzebowanie, bo może faktycznie nie potrzeba aż tak dużo punktów z twardym alkoholem raczej 

punktów zezwoleń. Może to wyniknie nam z tego, a będzie to też podstawą dla Rady Miasta  

do ustalenia prawidłowej, że tak powiem prawidłowego zapotrzebowania na alkohol w mieście  

już uchwałą Rady Miasta. Czy Pani Sekretarz chciałaby coś dodać do tego?  

Sekretarz Miasta Aneta Luboń-Stysiak 

Dzień dobry, witam wszystkich, muszę przyznać, że Pani Naczelnik bardzo precyzyjnie przekazała 

Państwu informacji i również poinformowała o zaleceniach Najwyższej Izby Kontroli w zakresie 

ustalenia tej odległości jeśli chodzi o gastronomię, bo rzeczywiście w naszej uchwale z roku 2018 

wtedy do tego zakresu nie odnieśliśmy się, a zalecenie jest takie,  żeby również to przyjąć, bo wtedy 

to funkcjonowanie będzie zgodne z obecnie obowiązującą ustawą, więc zaproponujemy Państwu  

tą odległość w odległości 50 metrów. Oczywiście jest to decyzja Państwa, natomiast tak jak mówiła 

Pani Naczelnik, że gdybyśmy dokonali zmniejszenia tej odległości, należy pamiętać, że wtedy  

tej równości pomiędzy podmiotami nie będzie, pierwsza rzecz. A druga rzecz, że może zaistnieć 

sytuacja, że kilka takich lokali przestanie funkcjonować, tak, no zostaną jakby zaskoczeni nową 

sytuacją prawną w naszym mieście, także to też bym prosiła Państwa Radnych o taką analizę.  

Tak jak mówię my projekt uchwały de facto mamy przygotowany, natomiast jeszcze poprosimy 

oczywiście o opinię Radcy Prawnego, żeby też się do tego odniósł i no planowalibyśmy to dać 

Państwu w lutym, nie mniej jednak należy pamiętać, że taka uchwała podlega również konsultacjom 

wśród jednostek pomocniczych, jak Państwo pamiętacie zawsze występujemy z prośbą o opinię  

do jednostek pomocniczych więc tu jakby czas też gra rolę, więc jeśli uda nam się takie opinie 
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uzyskać do lutego to Państwo na luty przedłożymy, jeśli nie to w marcu żeby wszystko było zgodnie  

z ustawą spełnione. I właściwie z mojej wypowiedzi to byłoby wszystko. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo. A ja chciałabym jeszcze bardzo w takim razie uściślić  ten wniosek, bo czuję,  

że wniosek Pan Radny Czarnota chciałby złożyć w tej sprawie. Chciałabym, żebyśmy jeszcze uściślili 

tą ilość zezwoleń, bo chodzi głównie nie o ilość punktów, tylko ilość zezwoleń, która wzrosła,  

a nie punktów sprzedających do ewentualnie zmiany w uchwale naszej miejskiej uchwale 

samorządowej dotyczącej limitów. Czy my mamy najpierw poczekać na jakąś analizę, która wyniknie  

z programu profilaktyki alkoholowej? Czy już będziemy próbowali zmniejszyć ilość zezwoleń  

w uchwale? Chciałabym, żebyśmy to doprecyzowali. 

Radny Wojciech Czarnota 

Rozumiem, że pytanie jest do mnie?  

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Tak. 

Radny Wojciech Czarnota 

Jeśli udałoby się przygotować analizę i udałoby się szybko przeprocesować projekt uchwały,  

to oczywiście jest to lepsze rozwiązanie. Ja patrzę tylko na detal i na kategorie c, czyli najmocniejsze. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Tak. 

Radny Wojciech Czarnota 

Styczeń, grudzień to jest 15 dodatkowych punktów to jest przypuszczam koło 8, 9 % przyrost. Rok  

do roku. Gdybyśmy dzisiaj we wniosku oczywiście, określi na poziomie mamy 197 tak? 197  

nie jest 15, to jest 17 wniosków nawet. 197 i określi go sobie na poziomie nie wiem 200-202  

no to przy takiej tendencji to jest raptem 3 miesiące może tak, jeśli to będzie procesowane dłużej,  

to jesteśmy o kilka i zostanie zachowana ta tendencja to jesteśmy. Ja jakby konkludując, 

jeśli jest szansa na to, żeby przeprocesować jednym projektem uchwały, jedną uchwałą i odległość,  

i ilość punktów w czasie powiedzmy do marca, to ja oczywiście nie będę tutaj się upierał.  

Jeśli to byłoby trudne, rozszerzając dzisiejsze prace o te limity, no to jednak wnioskuję o to, żebyśmy 

dookreślili, żebym dookreślił i powiedział, no jak by było dobrze na ten moment. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dobrze, zapytam w takim razie Panią Naczelnik jak widzi ten temat? 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o analizę, to my ją musimy zlecić na zewnątrz, ponieważ my jako 

urzędnicy nie mamy takich kompetencji niestety. No trudno mi powiedzieć jak szybko nam się to uda 

zrobić, tym bardziej, że ja muszę zabezpieczyć pieniądze w budżecie miasta na taką analizę,  

żeby ją zlecić. Więc myślę, że sesja powiedzmy w lutym, no to myślę, że gdzieś koło maja moglibyśmy 

otrzymać, bo to w tym momencie weźmiemy pod uwagę wszystkie aspekty, które mamy w programie 

alkoholowym. Nie tylko limity, nie tylko odległość, ale wszystkie ewentualne rzeczy, które jeszcze 

chcemy dopytać, które miałyśmy w planach posprawdzać, uzupełnić także no ja myślę, że do marca 

na pewno by nam się nie udało by. 
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Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

To ja jeszcze wejdę w słowo, jeżeli wnioski składane są do 31 stycznia generalnie, no mogą być  

w ciągu roku też z tego co wiem składane. Czy oczekiwanie do maja, bo powiedzmy sobie  

no przybyłoby nam dużo tych punktów. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

No, nie usłyszałam o wnioskach składanych?  

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Przez przedsiębiorców, prawda. Czy jeśli byśmy do maja poczekali z tą uchwałą regulującą ilości 

zezwoleń, to czy przybędzie nam dużo tego?  

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Trudno powiedzieć, bo myśmy chyba się troszeczkę źle zrozumiały, wnioski te do 31  stycznia to są 

oświadczenia o wartości sprzedanych. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Aha, rozumiem. A wnioski można składać cały rok. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Tak, a wnioski można składać cały rok. W każdej chwili przedsiębiorca może przyjść i złożyć  

taki wniosek. Posiedzenia komisji mamy w tej chwili dwa razy w miesiącu, więc no wydajemy  

te zezwolenia, jeżeli spełniają wszystkie warunki zgodnie z przepisami dosyć szybko. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Ja proszę kolegów Radnych proszę o wypowiedź, czy wnioskujemy już z tej komisji?  Ma wypłynąć 

wniosek o ustalenie mniejszych limitów zezwoleń? Bardzo proszę. 

Radny Wojciech Czarnota 

Jeśli mogę ja zacząć jeszcze, to tylko powiem, że w 2020 pomiędzy styczniem, a majem przybyło  

w kategorii C w detalu, tylko detal 8 dodatkowych punktów, 8 dodatkowych zezwoleń, przepraszam. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Zezwoleń. 

Radny Wojciech Czarnota 

Zezwoleń. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

To też troszeczkę wynika z sytuacji pandemicznej, że właśnie no wiązało się to ze sprzedażą 

spirytusu, więc dlatego tylu przedsiębiorców na pewno wystąpiło o tą kategorię C w tym okresie. 

Radny Wojciech Czarnota 

Ale analizując od tyłu lipiec, grudzień czy sierpień grudzień, to mamy również 8, 7-8 zezwoleń,  

więc to jest jakby jeden poziom. Czy na początku pandemii, czy pod koniec roku minionego,  

to jest mniej więcej ten sam przyrost w czasie. Natomiast jakby jeszcze mówiąc o zleceniu analizy, 
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która  określałaby nie tylko wpływ ilości przyznanych zezwoleń, ale inne aspekty. Tak usłyszałem tutaj 

od Pani Naczelnik, to ja mam wrażenie, że czy w tej sprawie, czy w kontekście nowego programu 

zrobienie takiej analizy wydaje mi się tak na ten moment uzasadnione nadal, bez względu  

na to o czym teraz mówimy. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

To znaczy rozumiem, że Pan Radny składa wniosek. 

Radny Wojciech Czarnota 

Tak, ja myślę, że. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dobrze, dobrze to może pod koniec komisji przegłosujemy. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

Szanowni państwo, jeżeli mogę Pani Przewodnicząca. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Tak. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

My tą analizę na pewno zlecimy w tym roku, bo tak już żeśmy stwierdzili, że zlecimy bo będzie nam 

potrzebnych wiele danych z tej sytuacji, która teraz nas spotkała, w sytuacja epidemii także na pewno 

musimy to uwzględnić i na pewno będziemy zlecać tą analizę. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo. Jest z nami również przedstawiciel policji Pan Naczelnik Tomasz Pantak. Czy miałby 

coś do dodania jeszcze w tej sprawie? Nie ma Pana Naczelnika. Dobrze. 

Naczelnik Wydziału Prewencji Tomasz Pantak 

Czy mnie słychać? 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Słychać, słychać. 

Naczelnik Wydziału Prewencji Tomasz Pantak 

Znaczy ja tylko mogę się, ja tylko mogę się tylko pozytywnie wypowiedzieć w zakresie  

tego ograniczenia godzinowego, no bo to jest jak najbardziej na plus dla policji i wiem, że też policjanci 

też są z tego faktu zadowoleni, bo faktycznie jest mniej tych interwencji, jeżeli ten alkohol jest. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dobrze, dziękuję serdecznie. W takim razie przechodzimy do punktu 5. Bardzo serdecznie dziękuję 

Państwu za przygotowanie tego tematu bardzo obszerne i bardzo dobre. Bardzo proszę  

przechodzimy do punktu 5: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Prezydenta Miasta Tychy z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Coroczny. Zapoznajemy 

się i konsultujemy. Proszę bardzo Pan Naczelnik Janusz Sojka. Mamy materiał doskonale 
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przygotowany, więc może żeby nie omawiać wszystkiego to mam prośbę, może Państwo Radni  

i po przeczytaniu tego, no zadają pytania względnie odbędzie się dyskusja. 

 

Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Janusz Sojka 

Dziękuję bardzo. Proszę serdecznie o zadawanie pytań. Dziękuję Pani Przewodniczącej,  

że nie muszę tych 12 stronnic (…) od początku, ale faktycznie materiał jest dobrze przygotowany. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

W tym sprawozdaniu jest wyjątkowo troszkę inaczej, bo w grę wchodzi tutaj no już zarówno pandemia 

jak i szczepienia, jak i sprawy bezdomności, które tutaj się, że tak powiem pojawiają. Teraz jeszcze 

dodatkowa zima, która też będzie pewnie w następnym sprawozdaniu ujęta w tym zakresie. Otwieram 

dyskusję, jeśli mogę powiedzieć jedną rzecz, bo przeczytałam z grudniowego spotkania Państwa,  

że rozmawialiście Państwo również już tam pandemia pandemią i szczepienia, ale rozmawialiście  

też Państwo o bezdomnych i nie ma tutaj Pani Dyrektor Feith, ale ja miałabym takie pytanie, ponieważ 

w Tychach oprócz naszej tyskiej noclegowni funkcjonuje i to Państwu już mówiłam,  

ale teraz w tej zimie, w tej chwili, w tym rzucie zimy widać to najbardziej, funkcjonuje noclegownia 

Rodziny Betlejem przy Klasztorze Ojców Franciszkanów. I ja chcę powiedzieć, żebyście Państwo 

wiedzieli, że tam aktualnie przebywa 24 mężczyzn. Mało tego, co sobotę przychodzi 80 do 100 osób  

po jedzenie i po ubranie i jest też mój problem polega na tym, a to wyczytałam w Państwa 

sprawozdaniu, że osoby, które wymagają świadczeń opiekuńczych mogą być kierowane  

do schroniska w Będzinie i Dąbrowie Górniczej. Ja jestem tym żywo zainteresowana, bo świadczenia 

opiekuńcze, to znaczy, że to są osoby chore, a do tego, do tego schroniska to jest po prostu dom  

taki są przyjmowani ludzie bardzo ciężko chorzy. Ja tam niestety doglądam i widzę, że oni kwalifikują 

się w ogóle na oddziały dla przewlekle chorych. Jak ja mam sobie z tym problemem radzić, kto tam 

jest kierowany właśnie do tych ośrodków opiekuńczych w Będzinie i w Dąbrowie Górniczej  

i jaką drogą? Kiedy ja mogę na przykład ich tak odesłać, chorego człowieka wymagającego pełnej 

opieki prawie szpitalnej? Czy coś Pan Naczelnik wie na ten temat?  

Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Janusz Sojka 

To znaczy, to jest pytanie typowo do MOPS-u, trudno mi powiedzieć. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Tak, tak, ja zdaję sobie z tego sprawę. 

Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Janusz Sojka 

Trudno powiedzieć bo na posiedzeniu nie była ta sprawa poruszona na posiedzeniu komisji,  

tylko ogólnie mówiła Pani Marianna (…). 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Tylko ogólnie mówiła, tak (…). 

Zastępca Prezydenta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Pani Przewodnicząca, jest Pani Iwona Rogalska, która zastępuje Panią Feith. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Ano właśnie, przepraszam. Ja najmocniej przeprasza, bardzo proszę. 
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Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Iwona Rogalska 

Nic nie szkodzi. Nie wiem czy jestem dobrze słyszana? 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Tak, tak. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Iwona Rogalska 

Więc wyjaśniając wszystkim, do schronisk z usługami opiekuńczymi kierowane są osoby takie,  

które nie mogą być przyjęte do normalnie funkcjonujących noclegowni. Wiem, że osoby funkcjonujące, 

przebywające właśnie w tym domu Rodzina Betlejem, są tam osoby zarówno pochodzące z miasta 

Tychy jak i z innych okolicznych miejscowości. My wszystkie osoby naszych mieszkańców Tyskich, 

którzy nie mają możliwości przebywania ani w noclegowni, ani właśnie w schronisku Rodzina Betlejem 

kierujemy do schronisk z usługami opiekuńczymi. Na chwilę obecną są to właśnie schroniska  

i w Będzinie i w Dąbrowie Górniczej. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

To ja się włączę tutaj, więc na 24 obecnie tam przebywających 21 osób to są Tyszanie. To nie są tylko 

3 osoby są spoza Tych, ale 21 jest Tyszan. Ja dlatego pytam, bo są tam przyjmowani tacy mężczyźni, 

którzy tak naprawdę kwalifikują się do szpitala, ja dlatego pytam, jak ja mam się zachować,  

jeżeli przychodzę i mam takiego ciężkiego cukrzyka, który jest niewyrównany zupełnie, podobno 

szpitale nie chcą przyjmować i nie ma takiej opcji. Co ja mam zrobić? Ja mam do Państwa to zgłosić? 

Co ja mam zrobić żeby taki człowiek znalazł się na przykład w takim schronisku z usługami 

opiekuńczymi? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Iwona Rogalska 

Do schroniska kieruje Ośrodek Pomocy Społecznej, aczkolwiek są to tylko i wyłącznie osoby,  

które nie wymagają leczenia szpitalnego. 

Schroniska naprawdę zapewniają tylko w niewielkim stopniu usługi opiekuńcze,  

czyli zmianę pampersa, podanie leków, takie no zaopatrzenie osoby na tu i teraz. Nie ma możliwości, 

nie wiem ustalenia leczenia, skorygowania tego, także tutaj osoby, które wymagają leczenia 

szpitalnego, to nie będą przyjmowane do takich schronisk. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

I tak naprawdę nie będą przyjmowane nigdzie dlatego, że szpitale i też nie przyjmują.  

Ja dlatego pytam, bo jestem w takiej sytuacji i to nie jeden raz, także dlatego dopytuję w tej chwili. 

Dobrze, to ja muszę sobie jakoś radzić. Dziękuję bardzo. Czy mamy jeszcze w tym temacie do Pana 

Naczelnika jakieś pytania? Dziękuję bardzo. W takim razie przechodzimy do przegłosowania projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Prezydenta Miasta Tychy z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Czy mam rozumieć, że nikt się nie wstrzymał i nikt nie jest przeciw? Czyli uchwała 

została zaopiniowana pozytywnie. Przechodzimy do punktu 6 naszego porządku obrad dotyczy  

to w odpowiedzi na wniosek komisji z posiedzenia 7 grudnia 2020 roku dotyczy wniosku Rady Osiedla 

Glinka tak? Dobrze mówię? Tak Glinka. Dotyczącego sfinansowania zakupu maseczek  

dla mieszkańców przez Radę Osiedla z funduszy Rady Osiedla. Otrzymaliśmy odpowiedź prawną  

jak również odpowiedź Pani Naczelnik Wydziału Administracyjnego. Przeczytaliście Państwo, 

odpowiedź jest uzasadniająca brak możliwości wydania pieniędzy z funduszy dla Rad Osiedli  

na zakup maseczek. I przechodzimy do punktu 7: sprawy bieżące i wolne wnioski. Bardzo proszę. 

Radna Anna Krzystyniak 
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Ja Pani Przewodnicząca poproszę o głos, Ania Krzystanek. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Bardzo proszę. 

Radna Anna Krzystyniak 

Ja chciałabym się z Państwem podzielić takim osobistym doświadczeniem, ale myślę, 

że ono jest też takim będzie naszym miejskim udziałem powolutku, ponieważ chciałam dzisiaj, 

zarejestrowałam dzisiaj mojego 88 letniego tatę przez rządową stronę do, aby mógł skorzystać  

ze szczepienia i okazało się, że Pani mi w tym rządowym programie sprawdziła, że na terenie naszej 

gminy nie ma już możliwości zaszczepienia seniora. Wskazano mi miejsca Katowice, Mikołów.  

W związku z tym zarejestrowałam tatę w Katowicach, ale dzwoniąc do MOPS-u dowiedziałam się,  

że gmina owszem organizuje dowóz osób niepełnosprawnych, bo tata jest taką osobą, natomiast  

na terenie gminy Tychy i w tym momencie no myślę, że z tego co wiem od Pani Mirosławy Poranek  

z MOPS-u, która dyżuruje pod tym telefonem, który został dzisiaj opublikowany na miejskiej stronie 

mówi, że to już jest nie pierwsze takie zgłoszenie. Bardzo bym chciała, abyśmy może jednak 

rozpoznali tą sprawę i jednostka bądź organ, który odpowiada za koordynację tych szczepień,  

żeby jednak sprawdziła dlaczego nie jest to możliwe tym bardziej, że w Tychach 15 punktów 

szczepień tych populacyjnych zostało wyznaczonych i z tego co też wiem niektóre przychodnie  

nie przyjmują zgłoszeń do szczepienia osób właśnie niepełnosprawnych, tłumacząc się że nie ma 

możliwości ani dowozu tych osób, nie mają transportu, ani nie mają mobilnego punktu. Dowiedziałam 

się też w szpitalu na Cichej u Pani Cygan, która jest koordynatorką tych szczepienie tak,  

że każdy punkt szczepień populacyjnych, który ma podpisaną umowę, miał obowiązek się określić, 

czy ma transport dla osób niepełnosprawnych bądź będzie miał mobilny punkt, więc generalnie  

tez ponoć taki wymóg. Ale tak jak mówię, osobiście doświadczyła tego moja mama, dzwoniąc do 2 

przychodni, gdzie odmówiono jej zgłoszenia po prostu taty do zaszczepienia z możliwością  

albo przywiezienia go po prostu do tej przychodni, albo mobilny zespół, żeby przyjechał  

go zaszczepić, więc myślę, że to za chwilę nasz taki problem się stanie ogólnomiejski,  

więc jest to dzisiaj mój osobisty problem, ale myślę, że wszyscy się za chwileczkę będziemy  

z tym mierzyć. Bardzo bym prosiła, żeby organy takie właśnie no odpowiedzialne za to jednak 

sprawdziły, jak ta koordynacja wygląda i dlaczego w naszym mieście nie ma możliwości, dlaczego  

ta rządowa, jakby osoba, która odbiera właśnie telefony w ramach tego rządowego programu udziela 

takich informacji, że w mieście Tychy nie ma już możliwości zaszczepienia seniora. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo. 

Zastępca Prezydenta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Pani Przewodnicząca, jeśli można. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Bardzo proszę. 

Zastępca Prezydenta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

To myślę, że jesteśmy w stanie wyjaśnić, bo jakby podstawowa sprawa polega na tym, że miasto  

nie jest w żaden sposób tak naprawdę włączono w cały proces szczepienia, bo to przebiega poza 

nami. Rzeczywiście, zgodnie z decyzją Pana Premiera, Rządu i Pana Wojewody mamy pomoc  

w dowiezieniu osób niepełnosprawnych, które mają orzeczenie o niepełnosprawności. My mamy 

dowieźć to osoby na szczepienie, natomiast to dlaczego nie ma tych szczepionek, dlaczego jest  
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takie zamieszanie, to staraliśmy się dzisiaj sprawdzić i myślę, że i Pani Bieńkowska za chwilę i Pani 

Iwona Rogalska mogą odpowiedzieć na to pytanie. Może Pani Iwona Bieńkowska na początek?  

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Bardzo proszę. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

Szanowni Państwo, tak jak powiedział Pan Prezydent no próbowaliśmy dzisiaj sprawdzić,  

jak to wygląda no i generalnie chodzi o to, że jest brak szczepionek, ponieważ przychodnie,  

które te 15 punktów u nas w mieście, które szczepią, które mają szczepić, deklarowały,  

ile szczepionek będą chcieli w ciągu tygodnia. Niestety jest tak, to z tego co sprawdziliśmy dzisiaj,  

że każdy taki punkt dostaje do 30 dawek na tydzień. I niestety tak ma być do końca marca  

z dzisiejszych naszych rozeznań, więc jest to naprawdę bardzo trudne. Dlatego tutaj były takie 

informacje, że na terenie Tychów już faktycznie nie ma szczepionek, stąd się pojawiały dzisiaj 

Katowice, stąd się pojawiała Studzionka nawet, bo wchodząc do tego systemu w przychodni pani, 

która obsługuje to, czy nawet na infolinii 989 widzi całą Polskę. Tak samo każda pielęgniarka,  

czy każdy lekarz, który zapisuje w przychodni, widzi całą Polskę i po prostu wskazuje najbliższy punkt, 

gdzie jest szczepionka, gdzie się można jeszcze zapisać. No usłyszeliśmy, że może będzie lepiej  

od kwietnia. Trudno mi powiedzieć, jak będzie. Po prostu nie ma szczepionek. Jest to bardzo przykre, 

jest to naprawdę problematyczne, ale my jako miasto nie za bardzo możemy na to wpłynąć. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Iwona Rogalska 

Ja jeszcze tylko jakbym mogła to chciałam dodać, że w pierwszej wersji wszystkie punkty szczepień, 

które no deklarowały chęć szczepienia musiały spełniać wymóg posiadania tego szczepienia mobilnie. 

W tej chwili przychodnia czy punkt szczepień zgłasza się i deklaruje, czy ma zespół mobilny,  

czy będzie szczepił tylko i wyłącznie w obrębie własnej przychodni, aczkolwiek jak tu Pani Naczelnik 

powiedziała jest to limit 30 szczepień tygodniowo. Dziękuję. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo. Pani Radna Wysocka zgłasza się? 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

To znaczy nie, ja się nie zgłaszałam, ale właściwie tak myślałam, czy by się nie zgłosić, bo chciałam 

jeszcze dopytać, bo tak nie do końca rozumiem, bo 30 szczepionek na tydzień, czyli jakby w tym 

tygodniu nie ma, a w następnym już będzie tak, czy ja nie rozumiem. Panie mówicie, że 30 

szczepionek na tydzień jest i już zabrakło i nie będzie do marca. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

To znaczy do końca marca każdy z tych punktów ma dostawać co tydzień do 30 dawek. 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

Aha no to może, ale teraz już wiemy, że nie będzie tak? 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 
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Znaczy nie, do końca marca taka sytuacja ma być z dzisiejszej informacji, że co tydzień do końca 

marca 30 dawek. 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

No tak, ale rozumiem na przykład teraz starszy Pan, ojciec Pani radnej został już przekierowany  

do innego miasta, to znaczy że co, że przychodnia wie, że nie będzie tych szczepionek? Dla mnie  

to nielogiczne trochę jest. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 

To znaczy Szanowni Państwo, jak otwarto tą listę szczepień dla 80 plus, to ona się naprawdę 

wypełniła u nas w Tychach w ciągu 2 tygodni, znaczy w ciągu 2 godzin. Na te wszystkie dawki, które 

już tam są jakoś zarezerwowane. Ja też dokładnie nie znam tego systemu, ponieważ to obsługiwane 

jest przez NFZ i przez przychodnie. Tak jak Pan Prezent powiedział nie przechodzi to przez miasto. 

To są takie informacje, które my dostajemy od zaprzyjaźnionych przychodni, z którym współpracujemy 

jak to wygląda.  

Zastępca Prezydenta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Ja tylko bym jeszcze chciał uzupełnić o dane dotyczące liczby osób, bo my szacujemy, że osób  

w wieku 80+ jest około 5 tysięcy w Tychach i teraz jak Państwo przeliczą trzydzieści szczepionek 

tygodniowo w jednym punkcie, tych punktów mamy 15 to pokazuje, że nawet jeśli tylko połowa tych 

osób chciałaby się zaszczepić, to jednak to będzie trwało, a już za chwilę będzie rejestracja kolejnych 

osób, czyli w grupie 70-80, także te problemy rzeczywiście będą się na wszystko na to wskazuje 

nawarstwiać, chociaż dzisiaj była jakaś konferencja prasowa Ministra Dworczyka, który mówił,  

że pod koniec miesiąca powinna się pojawić kolejna szczepionka, więc być może to się jakoś udrożni, 

ale w najbliższym czasie na pewno będzie to trudne i ta sytuacja z tym kierowaniem mieszkańców 

Tychów na szczepienia, ale to dotyczy też innych miast na szczepienia kilkanaście, kilkadziesiąt 

kilometrów od miejsca zamieszkania. No jest, pojawia się niestety będzie problemem, bo dla nas 

też będzie trudne zorganizowanie dowozu tych osób do Katowic, czy do innych miast, bo tak jak łatwo 

jest to zorganizować na terenie Tychów, bo też czasowo to wszystko jest do ogarnięcia. Tak, jeśli tych 

osób będzie dużo, które będzie trzeba zawieźć do Katowic, na przykład czy do Bierunia,  

nie pamiętam, jakie tam jeszcze wchodziły miasta w grę, to może być to problematyczne, żeby to się 

udało zgrać. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo. ja sądzę, że zapisy polegają na tym, że oni przewidują, ile mogą na tydzień dostać, 

w związku z tym te 30 osób zapisują na ten tydzień, 30 na następny. Chyba to w takim idzie,  

tak to robione, tak mi się wydaje i stąd bardzo szybko wyczerpuje się po prostu ilość tygodni  

i no po prostu nie da się tego przewidzieć jaka (…) będzie dostawa szczepionek. 

Radna Lidia Gajdas 

To tym sposobem, to my będziemy kiedy zaszczepieni? W 2030? No chciałam się ugryźć w język,  

ale to jest żałosne wszystko. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

No niestety. Pan Naczelnik Sojka chciał powiedzieć coś tak? Bardzo proszę. 

Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Janusz Sojka 

Dwa słowa chciałem powiedzieć w tym temacie, ponieważ Pan Prezydent Dziuba poprosił mnie, 

żebym koordynował razem z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej te dozy tych osób starszych 
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niepełnosprawnych. I na razie przymierzamy się do realizacji tego zagadnienia. Zgodnie z decyzją 

Wojewody to przede wszystkim mamy przewozić osoby, które mają aktualne orzeczenia  

o niepełnosprawności typu R i N czyli neurologiczne i ruchowe oraz pierwszą grupę inwalidztwa z tymi 

schorzeniami, ale nie do końca bo również będziemy przewozić osoby powyżej 70 roku życia,  

które mają obiektywne niemożliwe do przezwyciężenia we własnym zakresie trudności w dotarciu  

do tych punktów szczepień. Natomiast cały czas mówi się do najbliższego punktu miejsca 

zamieszkania.  Ja sobie, to jest tak, dogadaliśmy się ze Strażą Pożarną, że to najcięższe przypadki 

będzie wozić Straż Pożarna, nasza Tyska Straż Pożarna. Natomiast to nie będą na pewno osoby  

na noszach, leżące, bo tam będą tylko i wyłącznie miejsca siedzące. Będzie też te osoby przewozić 

Straż Miejska, nasza Tyska Straż Miejska. Pan Prezydent nawet zgodził się udostępnić swojego 

kierowcę, który też będzie już powiedzmy te osoby bardziej mobilne dowoził, a nawet ode mnie ludzie 

z wydziału będą te osoby dowozić do punktów szczepień, ale nie wyobrażam sobie takich jazd poza 

granice administracyjne Tychów. My to możemy realizować, ale w Tychach. Po prostu no jest  

to niemożliwe do zrealizowania, żeby ludzie się rejestrowali w całym województwie albo poza 

województwem, no też siłą rzeczy niemożliwe do zrealizowania, żeby takie osoby przewozić gdzieś  

do innych miast. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

No rzeczywiście, trudności będą ogromne. Dziękuję bardzo i rozumiem, że te trudności poza miastem 

Tychy są właściwie nie do pokonania. 

Z drugiej strony wydaje się, że tak ciężko chore osoby, które są niesprawne na tyle, że w ogóle  

już nie mówię o noszach, że jednak powinny być mobile punkty szczepień, a nie transportowane  

takie osoby do różnych poradni. Czy jeszcze w tym temacie coś chcemy powiedzieć? 

Radna Anna Krzystyniak 

Ja chciałam tylko podziękować za wyczerpującą odpowiedź, dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś chciałby jakiś temat poruszyć na dzisiejszej komisji? 

Radny Wojciech Czarnota 

Chciałem ten wniosek, wrócić do wniosku. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Tak, zaraz właśnie o tym wniosku. Tylko pytam, czy jeszcze coś w dyskusji? Nie widzę. W takim razie 

bardzo proszę Pana Radnego o odczytanie wniosku. 

Radny Wojciech Czarnota 

Wnioskuję o przygotowanie projektu uchwały zmieniającego ilości dostępnych zezwoleń na sprzedaż 

alkoholu w miejscu konsumpcji, jeszcze patrzę tak, w miejscu w gastronomii oraz detalu na poziomie 

wykorzystanych, wykorzystanej ilości zezwoleń w miesiącu grudniu 2020 plus 5. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Bardzo proszę, kto z Państwa jest przeciw temu wnioskowi? Nie widzę. Kto się wstrzymał? 

Rozumiem, że wszyscy przychylamy się do wniosku Pana Radnego Czarnoty. Czyli jesteśmy za. 

Dziękuję serdecznie. Czy mamy jeszcze jakieś tematy do omówienia? Bardzo proszę. Nie widzę. 

Zamykam posiedzenie Komisji Porządku Publicznego, Zdrowia, Spraw Społecznych  

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=489334

Data wygenerowania dokumentu: 2024-07-27 18:32:30



Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

i Samorządowych. Dziękuję Państwu i życzę wszystkiego dobrego w nowym roku, a przede wszystkim 

zdrowia. 
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